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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   42/2017 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   414/2017 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 6η  Σεπτεμβρίου 2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 

στο Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 42η/2017 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 39484/01-09-2017 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Ηλιόπουλος  Αθανάσιος, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας,  Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και  από  τα  τακτικά  μέλη οι  κ.κ.:   

1) Δημόπουλος Δημήτριος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Μπούχαλης Δημήτριος, 4)  Νιάρχος 

Αναστάσιος και  5) Φάβας Γεώργιος.  

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1)  Μπεχράκης Σταμάτης, 

2) Μπουζιάνης Παύλος και 3) Φαββατάς Δημήτριος. 

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής κ. 

Γυφτέας Ηλίας, ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ.   

Μπουζιάνη Παύλο.  

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος  κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Ακολούθως ο κ. Πρόεδρος ενημερώνει το Σώμα για το θέμα με τίτλο «Επί του 3ου πρακτικού 
της επιτροπής διαγωνισμού για την παροχή υπηρεσιών ¨Συντήρηση δημοτικού φωτισμού 
πλην Καλαμάτας 2017¨», του οποίου ζητείται η εκτός ημερησίας διάταξης συζήτησή του, 
λέγοντας τα εξής: 

 
Έχουμε ανάγκες στον φωτισμό, για να γίνει η αντικατάσταση λαμπτήρων και οι 
διάφορες συντηρήσεις και επισκευές. Ο ανάδοχος που προτείνει η επιτροπή 

είναι ο κ. Θεοφιλόπουλος Νικόλαος. 
 
 
Και ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής : 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Νιάρχο να ενταχθεί στην ημερήσια διάταξη; Ο ηλεκτροφωτισμός είναι… 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Γιατί να μην έρθει κανονικά; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιατί έχουμε ανάγκες σε φωτισμό.  
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Γιατί; Έχει λήξει ο προηγούμενος διαγωνισμός;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ε βέβαια, αυτός...  

 
Είναι η αλλαγή του νόμου Τάσο που μας καθυστέρησε όλους τους 
διαγωνισμούς. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο 4412 στην εφαρμογή του… 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Γιατί …(δεν ακούγεται)… η εφαρμογή του νόμου; 

 
Προφανώς. Κύριε Νιάρχο προστέθηκε ένα καινούριο στάδιο «προσωρινός 
ανάδοχος» και πάνε πίσω όλοι οι διαγωνισμοί. Αποφάσεις, εγκρίσεις… 

 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Λευκό. Λευκό και στα δύο. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λευκό για να ενταχθεί στην ημερήσια διάταξη, η πλειοψηφία υπέρ. 

 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το εκτός ημερησίας διάταξης θέμα 

που το Σώμα σύμφωνα με τα προαναφερόμενα κατά πλειοψηφία αποδέχθηκε να συζητηθεί 

μαζί με τα τακτικά θέματα,  με τίτλο : 

Επί του 3ου πρακτικού της επιτροπής διαγωνισμού για την παροχή υπηρεσιών 
«Συντήρηση δημοτικού φωτισμού πλην Καλαμάτας 2017».  

 
Το από 05/09/2017 έγγραφο της επιτροπής του διαγωνισμού  για τη «Συντήρηση δημοτικού 
φωτισμού πλην Καλαμάτας 2017» και το διαβιβαζόμενο με αυτό πρακτικό της επιτροπής του 
εν λόγω διαγωνισμού, έχουν αναλυτικά ως εξής: 
 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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ΘΕΜΑ: Κατακύρωση του διαγωνισμού 

«ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΦΩΤΙΣΜΟΥ ΠΛΗΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 2017» 

 

Σας αποστέλλουμε προς έγκριση το 3ο Πρακτικό (ΕΛΕΓΧΟΣ ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΩΝ) της 

Επιτροπής Διαγωνισμού για την παροχή υπηρεσιών: «ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 

ΦΩΤΙΣΜΟΥ ΠΛΗΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 2017» προκειμένου να εγκρίνετε την κατακύρωση του 

διαγωνισμού. Παρακαλούμε για τη συζήτηση του θέματος εκτός ημερησίας διατάξεως, λόγω 

της χρονοβόρου διαδικασίας για την ολοκλήρωση του διαγωνισμού. 

 

Ο Πρόεδρος 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ 

Αρχιτέκτων Μηχανικός 

 
 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ  Νο 3 

(ΕΛΕΓΧΟΣ ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΩΝ) 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΡΟΧΗ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ: 

«ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΦΩΤΙΣΜΟΥ ΠΛΗΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 2017» 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 30η του μηνός Αυγούστου του έτους 2017, ημέρα Τετάρτη, οι 

κάτωθι: 

1. Παναγιώτης Νασόπουλος, υπάλληλος του Δήμου Καλαμάτας, ενεργών ως Πρόεδρος  

2. Παναγιώτης Νίκας, υπάλληλος του Δήμου Καλαμάτας, ενεργών ως μέλος  
3.  Μαρία Μαντούβαλου, υπάλληλος του Δήμου Καλαμάτας, ενεργούσα ως μέλος 

που αποτελούμε την Ε π ι τ ρ ο π ή  Δ ι α γ ω ν ι σ μ ο ύ  που συγκροτήθηκε σύμφωνα με 
την υπ’ αριθμό 26/2017 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, συνήλθαμε στα γραφεία της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Καλαμάτας, με θέμα τη  συνέχιση της 

διαδικασίας του διαγωνισμού (έλεγχος των δικαιολογητικών που υπέβαλλε ο μειοδότης 

(προσωρινός ανάδοχος ΘΕΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ)) του έργου σύμφωνα με το άρθρο 
15 της οικείας διακήρυξης) για την παροχή της υπηρεσίας «ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 

ΦΩΤΙΣΜΟΥ ΠΛΗΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 2017», για το έτος 2017 και προϋπολογισμού 49.996,80 € 
συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α., σύμφωνα με την μελέτη της Τεχνικής Υπηρεσίας με 
αριθμό  32/2017.  

 
Στον μειοδότη (προσωρινό ανάδοχο), στάλθηκε το υπ’ αριθμ. 37997/24-8-2017 έγγραφο της 
Αναθέτουσας Αρχής, ενώ αυτός προσκόμισε τα δικαιολογητικά του με το υπ’ αριθμ. 

38140/25-08-2017 έγγραφό του.  
 
Τα έγγραφα που προσκόμισε είναι τα εξής   

1. Βεβαίωση Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (63618593/25-07-2017) 
2. Βεβαίωση Ασφαλιστικής Ενημερότητας-ΙΚΑ (325046/25-07-2017)   

 

ενώ τα κατωτέρω συνυποβλήθηκαν κατά την ημερομηνία του Διαγωνισμού: 
3. Πιστοποιητικό Πρωτοδικείου Καλαμάτας  (91/14-06-2017)   
4. Πιστοποιητικό Πρωτοδικείου Καλαμάτας (535/15-06-2017)   

5. Πιστοποιητικό Πρωτοδικείου Καλαμάτας (534/15-06-2017)   
6. Αντίγραφο Ποινικού Μητρώου                 (10046/14-6-2017)  
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7. Βεβαίωση Ασφαλιστικής Ενημερότητας-ΙΚΑ (1003/31-05-2017)   
8. Βεβαίωση Ασφαλιστικής Ενημερότητας-ΙΚΑ (263338/19-06-2017) 
9. Βεβαίωση Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (63462096/19-6-2017 
10. Βεβαίωση ρύθμισης ΙΚΑ 49737/14-6-2017 (εως 30/6/2017) 
11. Πιστοποιητικό Επιμελητηρίου Μεσσηνίας 1797/15-6-2017, 

 
από τον έλεγχο των οποίων προκύπτει ότι ο προσωρινός μειοδότης  
ΘΕΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ πληρoί το δικαίωμα συμμετοχής και  τους όρους και 
τις προϋποθέσεις  συμμετοχής κατά την υποβολή της προσφοράς.  

 

Η επιτροπή λαμβάνοντας υπόψη: 
1. τις διατάξεις του Ν.4412/2016 
2. την υπ’ αριθ. 234/2017 απόφαση της Ο.Ε. με την οποία αποφασίστηκε η 

διενέργεια συνοπτικού διαγωνισμού για την εκτέλεση της υπηρεσίας, εγκρίθηκαν 
οι τεχνικές προδιαγραφές και καθορίστηκαν οι όροι του διαγωνισμού. 

3. Το 1ο πρακτικό (26/6/2017) 
4. Το 2ο πρακτικό (άνοιγμα οικονομικών προσφορών) 27/7/2017 
5. τα υποβληθέντα δικαιολογητικά 

 
εισηγείται στην Οικονομική Επιτροπή: 

 
Την κατακύρωση του διαγωνισμού στον κο Νικόλαο Θεοφιλόπουλο, όπως 
παρακάτω: 

 ΠΡΟΣΦΕΡΟΜENΕΣ ΤΙΜΕΣ χωρίς τον ΦΠΑ 24% 

 

ΑΤ001 
Αντικατάσταση λαμπτήρων και 
επισκευές παντός τύπου για την 
συντήρηση τού Δημοτικού 
φωτισμού των οδών και 
κοινοχρήστων χώρων καθώς 
και των χώρων ταφής των 
κοιμητηρίων που και αυτοί είναι 
δημοτικοί χώροι  σε  όλες  τις 
τοπικές κοινότητες  των  
δημοτικών  ενοτήτων  Άριος, 
Αρφαρών και Θουρίας  του  
Δήμου  Καλαμάτας 
 

ΑΤ002Αντικατάσταση λαμπτήρων 
και επισκευές παντός τύπου για την 
συντήρηση τού Δημοτικού 
φωτισμού των οδών και 
κοινοχρήστων χώρων καθώς και 
των χώρων ταφής των κοιμητηρίων 
που και αυτοί είναι δημοτικοί χώροι  
σε  όλες  τις ορεινές και πεδινές 
τοπικές  κοινότητες  (πλην 
Καλαμάτας),  και  στην  οδό  
Ηρώων  Πολυτεχνείου (από κόμβο 
Μακεδονίας έως κόμβο Ζαφείρη)  
της  δημοτικής  ενότητας  
Καλαμάτας, της δημοτικής ενότητας 
Βέργας  του  Δήμου  Καλαμάτας 

   

ΘΕΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΣ 
ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

11.880,00€ 10.680,00€ 

   
 
Το παρόν συντάχθηκε σε τέσσερα αντίτυπα και υπογράφηκε από τα μέλη της επιτροπής. 
 

Η επιτροπή 

           Ο πρόεδρος                                                                  Τα μέλη  
 

1. Παναγιώτης Νίκας 
         
      Παναγιώτης Νασόπουλος                   2. Μαρία Μαντουβάλου  
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Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, αναλυτικά έχει ως εξής : 

 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Να πω και δυο λόγια. 

 
Μισό λεπτό. 
Λευκό επί της ουσίας, η πλειοψηφία υπέρ, κατά πλειοψηφία εγκρίνεται.  

Πείτε. 
 
Βέβαια δεν είναι θέμα αυτό, αλλά μιας και έχει σχέση με τον ηλεκτρισμό και με 
τον φωτισμό. Επεκτάσεις δημοτικού φωτισμού γίνονται τα τελευταία χρόνια;  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δημόπουλε θέλετε να μιλήσετε;  

 
Επεκτάσεις δημοτικού φωτισμού γίνονται σε όλη την επιφάνεια του Δήμου, 
βέβαια με τις δυνατότητες που έχουμε κάθε χρονιά. Οι δυνατότητες είναι 

περιορισμένες, δηλαδή έχουμε προϋπολογισμούς της τάξεις των 15.000€ και των 18.000€, 
την στιγμή που μια κολώνα φωτισμού στοιχίζει για να τοποθετηθεί 1.200 έως 1.500€. 
Αντιλαμβάνεστε ότι είναι πολύ μικρές οι δυνατότητες που έχουμε. Έτσι;  

Από εκεί και πέρα σε υφιστάμενες κολώνες είναι ευκολότερη η διαδικασία και φτηνότερη να 
τοποθετηθούν φωτιστικά σώματα και αυτά τα φροντίζουμε και γίνονται το δυνατόν 
συντομότερα από την στιγμή που θα αναδειχτεί το πρόβλημα.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ. Δημόπουλο.  

 
Και το λέω αυτό γιατί στην δημοτική κοινότητα Αρφαρών που γνωρίζω καλά, 
υπάρχουν κτηνοτροφικές μονάδες και προς τον κάμπο και προς το βουνό επάνω, 

που έχουν κάνει και αίτηση για ναι… και χρόνια υπάρχει πρόβλημα.  
 
Να επισημάνω κάτι το οποίο δεν νομίζω πως χρειάζεται να το πούμε. Απλά 
υπήρχε παλιότερα μια τακτική και πέρασε και στη συνείδηση του κόσμου 

ως δεδομένο, όταν ο άλλος λοιπόν έχει μια απομακρυσμένη κατοικία και θέλει να την 
ρευματοδοτήσει, έρχεται και κάνει μια αίτηση και ζητάει επέκταση του δημοτικού φωτισμού. 
Και μάλιστα έχουμε φτάσει στο σημείο σε αιτήσεις πολιτών να αναφέρεται «ζητώ επέκταση 
του δικτύου για να ηλεκτροδοτήσω την κατοικία μου».  

Αυτό, αν εγώ ως πολιτικά υπεύθυνος για την επέκταση του ηλεκτροφωτισμού το υπογράψω, 
κάνω κάτι παράνομο. Οι κολώνες στο κοινόχρηστο χώρο μπαίνουν για να έχουμε δημοτικό 
φωτισμό, όχι για να ηλεκτροδοτήσουμε σπίτια ή επιχειρήσεις ιδιωτών. Εντάξει;  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σωστά.  
 
ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν μιλάω για τον συγκεκριμένο, δεν την ξέρω την περίπτωση.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παράδειγμα είναι. 

 
Καλά, το σωστό εξαρτάται πως το λες ¨σωστό¨. Δηλαδή όταν δίνεται μια άδεια 
για την κατασκευή ενός σπιτιού, δεν πρέπει να παρέχονται από το Δήμο, από το 

κράτος, οι ανάλογες υπηρεσίες ηλεκτροφωτισμού; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι. Από το κράτος, από την ΔΕΗ.  
 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ:   

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  
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ΝΙΑΡΧΟΣ: Πως θα γίνει δηλαδή; Αλλιώς… 
 
ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 

Κενό στην εγγραφή 

 
Νερό, δρόμο. 
Εντάξει, τώρα ερχόμαστε στο θέμα της εκτός σχεδίου δόμησης. Τα έχουμε πει, 

τα ξέρουμε.  
 
ΦΑΒΑΣ:  Στο συλλεκτικό οικισμό από εικονική επέκταση. Αυτό είναι. 

 
Όλα αυτά έχουν να κάνουν και με τον προϋπολογισμό που έχουμε κάθε 
χρονιά. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μπασακίδης.  

 
Ερχόμαστε αντιμέτωποι με θέματα προ ημερήσιας διάταξης, τα οποία θέματα 
είναι αποτέλεσμα διοικητικής πράξης, διοικητικής δουλειάς. Για να 

μπορέσουμε να προχωρήσουμε το έργο των υπηρεσιών εκτιμώ ότι κάποια διοικητικής 
φύσεως θέματα θα πρέπει να τα συζητάμε χωρίς οτιδήποτε άλλο να λέμε. Να είναι ένα 
πολιτικό θέμα που ήρθε εκτάκτως το καταλαβαίνω, αλλά να είναι ένα θέμα τώρα γιατί… Ε, 
έβγαλε η υπηρεσία το πρακτικό να μην το στείλει στην επιτροπή, έστω και προ ημερησίας; Η 
καθυστέρηση αυτή… 

 
Νίκο να σου πω κάτι και ο Χρήστος ο γραμματέας είναι μάρτυρας. Είμαστε 
φειδωλοί στα εκτός ημερησίας και νομίζω το έχουμε αποδείξει, τουλάχιστον 

στην Οικονομική Επιτροπή. Δεν ξέρω τι γίνεται με την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, αλλά 
φτάνουμε στο σημείο να τσακωθούμε και με τους συναδέλφους εισηγητές δημοτικούς 
συμβούλους ή με τις υπηρεσίες, αλλά κάποια πράγματα  όπως είπε  και  ο Νίκος  που έχουν 
να κάνουν με την εκτέλεσε έργων, που είναι ένα πρακτικό ουσιαστικά, δεν είναι κάτι άλλο, 
μια έγκριση μελέτης, δεν νομίζω ότι είναι ζητήματα τα οποία δημιουργούν προβλήματα. 
Εντάξει; 
 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, την υπ’ αριθμ. 373/2017 προηγούμενη απόφαση της 
Οικονομικής Επιτροπής, καθώς επίσης και τις διατάξεις του Ν. 4412/2016 και του άρθρου 72 
του Ν. 3852/2010, μειοψηφούντος του κ. Νιάρχου ο οποίος δηλώνει ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά 
πλειοψηφία, 

 
Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι      

 
Υιοθετεί το από 30/8/2017 υπ’ αριθμ. 3 πρακτικό της επιτροπής διαγωνισμού για 
την παροχή υπηρεσίας «Συντήρηση δημοτικού φωτισμού πλην Καλαμάτας 2017» 
το οποίο καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης αυτής και 
κατακυρώνει τη σύμβαση για την εκτέλεση αυτής στον Θεοφιλόπουλο Νικόλαο, με 
προσφορά ανά κατηγορία εργασιών α) 11.880,00 € για το ΑΤ001 και β) 10.680,00  
€ για το ΑΤ002, μη συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ. 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αθανάσιος Ηλιόπουλος       1. Γυφτέας Ηλίας 

  2. Δημόπουλος  Δημήτριος  

  3. Μπασακίδης Νικόλαος 

  4. Μπούχαλης Δημήτριος  

  5. Νιάρχος Αναστάσιος  

  6. Φάβας Γεώργιος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 12 Σεπτεμβρίου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 


